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elk merk leverbaar

De pluspunten van De Groot, dat zijn er nogal wat! Wij zijn een 
autobedrijf, maar denken veel meer in termen als gemak, comfort, 
bereikbaarheid en ontzorgen. Of u nu goed wilt rijden, mooi wilt rijden 
of zuinig wilt rijden, De Groot helpt u op weg. En houdt u mobiel. Da’s 
onze belofte! En dat doen we op een wel heel prettige manier. Dat 
ontdekt u door het te ervaren. Maak daarom kennis met De Groot en 
ontdek al onze pluspunten. Neem vandaag nog contact met ons op!

Galileïstraat 46  •  3902 HR Veenendaal  •  Telefoon 0318 52 96 52
Cuneraweg 194  •  3911 RS Rhenen  •  Telefoon 0317 61 69 01

Bezoek onze website: www.autodegroot.nl



Inzet

MARCO VERLOOP OPNIEUW 
LIJSTTREKKER SGP
Tijdens de laatst gehouden jaarver-
gadering is Marco Verloop unaniem 
gekozen tot lijsttrekker voor de ge-
meenteraadsverkiezingen van maart 
2018. Als bestuur zijn we blij met deze 
verkiezing: ‘Marco is een ervaren be-
stuurder die gaat voor betrouwbaar-
heid, kwaliteit en inhoud. Hij is een 
bevlogen wethouder die werkt vanuit 
christelijke waarden en normen. Hij 
heeft oog en hart voor onze kwetsba-
re medemens. Als wethouder Finan-
ciën levert hij een belangrijke bijdrage 
aan het op orde houden, ook in zware 
tijden, van de financiën van Veenen-
daal. Ook ondernemers kunnen op 
zijn steun rekenen en op economisch 
vlak is door zijn inzet veel bereikt’.
Marco is gedreven om ook een vol-
gende periode het beste voor Veen-
endaal te zoeken. ‘Ik zie het als mijn 
opdracht om de uitgangspunten van 
de SGP in deze huidige tijd concreet 
te vertalen in wat goed is voor alle 
Veenendalers. Politiek bedrijven en 
besturen in de praktijk van alle dag. 
Dat betekent goede zorg voor de 
mensen die zichzelf niet kunnen red-
den, de gemeentekas op orde, goede 
kwaliteit van het groen, de openbare 
ruimte en wegen, en passende werk-
gelegenheid voor zoveel mogelijk 
mensen in Veenendaal. Daar maak ik 
me graag opnieuw sterk voor!’ 

NIEUWE BESTUURSLEDEN
De plaatselijke afdeling kan niet 
zonder bestuursleden die zich voor 
ù inzetten. Graag stellen wij u twee 
nieuwe leden aan u voor:

Maikel Vlaanderen
“Mijn naam is Maikel Vlaanderen, 
ik ben 30 jaar oud en geboren 

en getogen in Scherpenzeel. Na 
mijn trouwen in 2014 met Rieneke 
ben ik in Veenendaal (Dragon-
der-Noord) komen wonen en lid 
geworden van de afdeling. Kerke-
lijk ben ik verbonden aan de Ned. 
Herv. Vredeskerk waarin ik o.a. 
actief ben binnen de evangelisatie-
commissie. In het dagelijks leven 
ben ik met veel plezier werkzaam 
als applicatiebeheerder bij een 
ICT-bedrijf in Ede. Eén van mijn 
interesses is politiek en dan met 
name de Bijbelse invulling daarvan. 
Vanuit die interesse hoop ik mijn 
steentje bij te kunnen dragen aan 
de plaatselijke afdeling.”

Dick Vierbergen
“Mijn naam is Dick Vierbergen,  
57 jaar oud en vader en grootvader 
van 4 kinderen en evenveel klein-
kinderen. In het dagelijks leven ben 
ik werkzaam in Soest als meteoro-
loog en maak vooral weersverwach-
tingen en –adviezen voor mensen 
die op zee werken. In Veenendaal 
ben ik al geruime tijd lid van het 
WMO-forum namens mensen met 
een verstandelijke beperking en 
probeer met de gemeente mee te 
denken om de zorg voor mensen 
die dat nodig hebben te verbeteren. 
Ik hoop de SGP te dienen door de 
ervaring die ik heb opgedaan in te 
brengen in het bestuur. Bovenal 
gaat het mij erom dat de SGP in 
Veenendaal een Bijbelse weg mag 
blijven wijzen in een tijd van afval 
van Gods Woord, zoals de laatste 
tijd vooral blijkt op het punt van de 
zondagsrust. Soms moeten we dan 
tegen de stroom in gaan, maar we 
mogen op allerlei praktische punten 
ook een positieve bijdrage leveren in 
de Veense samenleving.”
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Bidt u nog  
voor Veenendaal?

‘En zoekt de vrede der stad,  
waarhenen Ik u gevankelijk heb  
doen wegvoeren, en bid voor haar  
tot de HEERE; want in haar vrede  
zult gij vrede hebben.’   
Jeremia 29:7

DS. H. VAN DER ZIEL 
Veenendaal

Het verzoek om voorbede komt van de 
Heere. Jeremia schrijft dit verzoek op. Hij 

is op dat moment in Jeruzalem.  Veertig 
jaar lang heeft hij als Gods profeet in Juda 

gewerkt. Gods verzoek staat in een brief 
aan de ballingen in Babel. Zij zijn daar niet 
voor niets. Het volk bleef zich hardnekkig 

afkeren tegen God. Het vertrouwde niet 
op God, maar wel op de grootmachten van 
die dagen, Egypte en Babel. In Jeremia’s tijd 
wordt het volk onder de voet gelopen door 
de Babylonische koning Nebukadnezar. Hij 

voerde de belangrijkste mensen van het volk in ballingschap 
naar Babel, de hoofdstad van zijn rijk. 

Daar was een totaal andere cultuur, waren andere gewoon-
ten. Niet de gewoonten van Israël en ook niet de leefcultuur 
volgens de wetten van de God van Israël. Wat staat er in de 

brief aan de ballingen? Er worden opdrachten gegeven. Bouw 
huizen en woon daarin. Bebouw de akkers en eet de vrucht 

daarvan. Trouw en sta open voor kinderen. Die kinderen zullen 
ook weer kinderen krijgen. Dat maakt duidelijk dat ze daar 
voorlopig nog wel zullen blijven. Zeventig jaar is voorzegd. 

En dan het verzoek, zoek de vrede voor de stad. Vrede in een 
land waarmee je in oorlog leeft? Vrede in de stad van de vij-

and? Hoe kan dat? Door voor haar te bidden. ‘En bidt voor haar 
tot de HEERE. ’ Waarom moeten ze voor Babel bidden? Babel 
staat in de Bijbel altijd tegenover Jeruzalem, met name in het 
Bijbelboek Openbaring. Babel staat symbool voor het kwaad.

En toch wil God dat de ballingen voor hun 
onderdrukkers en deze stad bidden. Zijn wij 
net als Jona? Willen wij niet dat Nineve, dat 
Babel, dat Veenendaal behouden wordt? 
God is zo anders! 

Laten we ook bidden voor de plaats waar 
we wonen, leven en werken. Ook al gaat de 
politiek een andere koers dan we willen. 
Ook al worden de winkels opengesteld 
en worden er evenementen op Gods dag 
gehouden. Toch klinkt ook voor ons de 

oproep: ‘en bidt voor haar tot de HEERE.’ Wie moet anders 
voor Veenendaal bidden als wij dat niet doen? Pas als je voor 
Veenendaal gaat bidden, ga je iets begrijpen van Gods bewo-
genheid met Babel en al die andere plaatsen in deze wereld. Je 
leert dan met Gods ogen te kijken naar je directe omgeving en 
dan kun je niet meer onverschillig zijn. 

Bidden voor je dorp, heeft dat wel zin? Het is een opdracht. 
Burgemeester en wethouders hebben het nodig. De SGP 
heeft dat nodig. De andere partijen. Durven we nog te hopen 
dat God wonderen doet? Er staat: ‘want in haar vrede zult gij 
vrede hebben.’ Hier staat het woord shalom in de tekst. Sha-
lom in de betekenis van welzijn en welvaart, van vrede op alle 
gebieden. Nog een opdracht. Zet je in voor de vrede van de 
stad Babel. Hoe doe je dat? Door bewust je plek in te nemen 
in de samenleving. Werk aan de vrede. Wees een zoutend 
zout. Trek je niet terug, maar bid en werk. Bid voor de vrede 
van Veenendaal. 
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De Kracht van 
Ondernemend Veenendaal 

In de laatste maanden voor de zomervakantie is in de  
Veenendaalse politiek een heel aantal grote onderwerpen aan 
de orde geweest. Een aantal ambities uit het raadsprogramma  
van deze periode is door het College uitgewerkt en  
er zijn voorstellen aan de raad aangeboden,  
waarover besluiten zijn genomen. 

Onderwerpen waaronder Veen-
endaal Energieneutraal 2035, Vast-
goed- en accommodatiebeleid, 

de Cultuurvisie, Programmaplan 2e Fase 
ICT-Campus, Veenendaal Vitale Winkelstad 
en het Integraal Beheerplan Openbare 
Ruimte. En dan nog de Jaarrekening 2016, 
de eerste Bestuursrapportage 2017 en de 
Kadernota 2018-2021. Hoewel alle onder-
werpen belangrijk zijn, wil ik er in dit artikel 
twee uitlichten: Veenendaal Vitale Win-
kelstad en het Programmaplan 2e Fase 
ICT-Campus. De gemeente Veenendaal 
heeft belangrijke keuzes gemaakt in haar 
economische profilering. Immers, op basis 
van een analyse van de sterke kanten van 
Veenendaal wordt ingezet op Winkelstad 
Veenendaal én Veenendaal ICT-Centrum.

Veenendaal heeft een winkelcentrum, dat 
niet alleen de lokale bevolking bedient, 
maar ook een regionale aantrekkings-
kracht heeft.  Veel mensen verdienen er 
hun brood. Het winkelcentrum wordt ook 
steeds meer een plaats om te verblijven, 

waartoe evenementen en cultuur er ook 
een plaats hebben. Daarmee is Winkelstad 
Veenendaal belangrijk voor Veenendaal. 
In de raadsvergadering van mei heeft 
de gemeenteraad een programmaplan 
aangenomen, dat als doel heeft ervoor 
te zorgen dat Winkelstad Veenendaal 
weer dé binnenstad wordt voor de regio 
om te winkelen, ondernemen, werken en 
verblijven. Hoewel de SGP positief staat 
tegenover de winkelstad en daar ook in wil 
investeren, werpt het onderwerp koopzon-
dag een schaduw over deze ontwikkeling.

De profilering van Veenendaal als 
ICT-Centrum is gericht op de economische 
doorontwikkeling van de ICT-sector en op 
toename van werkgelegenheid. Veenen-
daal kent een sterke ICT-sector waar ook 
relatief veel (hoogwaardige) werkgelegen-
heid is. In maart 2016 heeft de gemeen-
teraad ingestemd met de strategische 
ICT-visie en de start van de 1e fase van de 
ICT-Campus. Er zijn veel resultaten bereikt 
en ook zijn er veel activiteiten in uitvoe-

ring. De volgende stap kan nu worden 
gezet. De Stichting ICT Valley, waarin 
zo’n 80 ICT-bedrijven zijn verenigd, een 
aantal individuele bedrijven; en een aantal 
onderwijsinstellingen en overheden zijn 
actief betrokken. Deze partijen onder-
strepen hun steun door het gezamenlijk 
ondertekenen van een convenant. De 
belangrijkste doelstellingen zijn: Veenen-
daal (en omgeving) is de ICT-banenmotor 
(doelstelling gemeente), Veenendaal (en 
omgeving) heeft een optimaal vestigings-
klimaat voor ICT-bedrijfsleven (doelstelling 
bedrijfsleven) en Veenendaal en omge-
ving) heeft top ICT-onderwijs (doelstelling 
onderwijsinstellingen). 

Hoewel de SGP positief staat tegenover 
de winkelstad en daar ook in wil inves-
teren, werpt het onderwerp koopzondag 

een schaduw over deze ontwikkeling.

MARCO VERLOOP 
Wethouder
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Onderhoud en reparatie van alle merken
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Airco service

   Gratis leenauto 
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www.gdorrestijn.nl
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Wij leveren verf en 
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precies wanneer u 
het nodig heeft

 
Drost 
Catering 
Services.nl 

Voor een smaakvolle belevenis! 

Bestel nu kolen, olie, smeermiddelen en opslagtanks online!

Dynamostraat 28 • 3903 LK Veenendaal • T. (0318) 512187
info@kolenenolie.nl • www.kolenenolie.nl



ENERGIENEUTAAL VEENENDAAL
Als SGP-fractie hebben we de Bijbelse op-
dracht deze aarde niet alleen te bebou-
wen, maar ook te bewaren als uitgangs-
punt genomen in onze bijdragen. Goed 
rentmeesterschap begint bij burgers 
en het bedrijfsleven. Maar we zijn van 
mening dat ook de gemeente hierin een 
taak heeft. De gemeente Veenendaal 
heeft een hoge ambitie vastgesteld dit 
voorjaar: in 2035 wordt er binnen onze 
gemeente evenveel energie verbruikt 
als er duurzaam wordt opgewekt. We 
hebben deze ambitie ondersteund. In het 
besef dat er veel te bereiken is, maar ook 
dat er nog veel te doen is om deze (ge-
drags)verandering voor elkaar te krijgen. 
Ook hebben we aandacht gevraagd voor 
een regionale aanpak van deze ambitie 
en voor een stimulerende en faciliteren-
de rol van de gemeente. De tijd dringt en 
het is nodig stappen te zetten. 

WINKELSTAD VEENENDAAL
Vorig jaar heeft de SGP, samen met de 
VVD en het CDA, een initiatiefvoorstel 
ingediend om het winkelhart van Veen-
endaal een impuls te geven. En dat was 
en is nodig, kijkend naar de grote maat-
schappelijke en economische functie van 
het winkelcentrum. Zo’n 4000 mensen 
– grotendeels Veenendalers – vinden 

er hun werk. In het initiatiefvoorstel 
hebben we enkele projecten benoemd 
die ons inziens aandacht vragen. Na 
een langdurig en zorgvuldig traject is in 
de raadsvergadering van mei 2017 een 
uitgebreid raadsvoorstel aangenomen. 
Hierin zijn de diverse projecten die het 
afgelopen jaar zijn uitgewerkt, in nauwe 
samenwerking met allerlei partijen, uitge-
werkt. Inclusief de benodigde budgetten. 
Zo is onder andere besloten om voor 1 
miljoen te investeren in de toekomst van 
de Pnielkerk en is enkele tonnen beschik-
baar gesteld om winkeliers te begeleiden 
om zich in het centrum te vestigen. Ook 
wordt een loyaliteitssysteem opgezet 
rondom het parkeren. Ook is een zoge-
naamde verdubbelaar opgenomen. De 
gemeente verdubbelt het bedrag dat on-
dernemers uitgeven aan promotie van de 
winkelstad tot een maximumbedrag van 
€ 50.000. De SGP heeft een amendement 
ingediend waarin ze aandacht vraagt 
voor het feit dat deze gelden het totale 
winkelcentrum en alle winkeliers ten goe-
de komen. Helaas was er onvoldoende 
steun voor dit amendement.

VEENENDAAL ICT-STAD
U heeft er in de Veenendaalse Krant 
de afgelopen weken ongetwijfeld over 
gelezen: de ambitie van Veenendaal om 

de ICT-stad in de regio te zijn en in 2025 
het ICT-centrum voor food in Nederland. 
Onder de bezielende leiding van wethou-
der Verloop is al enkele jaren gewerkt aan 
deze ambitie en we ondersteunen deze 
van harte. In de raadsvergadering van 
juni staat de tweede fase centraal. De ge-
meenteraad is gevraagd opnieuw zo’n zes 
ton te investeren in dit project en zo een 
volgende stap te kunnen zetten richting 
een ICT-campus. Samen met zo’n tachtig 
bedrijven, onderwijsinstellingen en de 
Wageningen Universiteit. De verwachtin-
gen zijn hoog gespannen! 

Veenendaal economisch  
vitaal en energieneutraal

In de afgelopen periode hebben verschillende belangrijke  
onderwerpen de politieke agenda bepaald. Onderwerpen die 

als speerpunten in het raadsprogramma zijn opgenomen.  
In deze bijdrage vanuit de SGP-fractie wil ik er drie noemen 
die de politieke agenda de afgelopen periode hebben bepaald: 

Veenendaal Energieneutraal, Winkelstad Veenendaal en  
Veenendaal als ICT-centrum in de regio.  

DICK BOTH 
fractievoorzitter
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Toekomst van 
winkelcentrum Veenendaal

Het centrum van Veenendaal is niet af.  
Een gebied in het hart van de stad ligt nog steeds te  

wachten op een bestemming. Op 18 mei heeft  
de gemeenteraad forse stappen gezet naar  

de voltooiing van het stadshart. 

DOOR 
JAN VAN REENEN 
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Een moeder duwt een kind op de 
schommel. Twee moeders kijken 
toe hoe hun kinderen van de glij-

baan glijden. Een moeder zit met twee 
kinderen op de bank foto’s te bekijken 
op haar smartphone. Een opa loopt 
met zijn kleinzoon aan de hand over het 
zachte zand. Het stadsstrand is een suc-
ces en is nauwelijks meer weg te denken. 

Eromheen is nog een heleboel niet af. De 
Pniëlkerk, eens de kerk van de Christelij-
ke Gereformeerden in het centrum van 
Veenendaal, staat er troosteloos bij. Aan 
de muur hangt een spandoek met een 
voorstelling hoe het gebouw eruit kan 
komen te zien. Nu is er niets moois aan, 
met die beschadigde voormuur. Aan de 
andere kant van het stadsstrand is een 
grote open ruimte met gras en onkruid. 

PLANNEN
Plannen zijn er volop, niet alleen om 
het hart van de stad een goede bestem-
ming te geven, maar ook om een vitale 
winkelstad te behouden. Veenendaal 
staat bekend als dé winkelstad van 
omgeving. De helft van de omzet in de 
niet-dagelijkse goederen komt van bui-
ten Veenendaal. De laatste jaren heeft 
de winkelstand het moeilijk. De leeg-
stand in het kernwinkelgebied is in de 
jaren 2011-2016 met 17% toegenomen, 
terwijl de omzet met een kwart gedaald 
is. Bekende winkels als V&D, Mango, 
Van Wakeren, Scheer&Foppen, Dixons 
en Van Engelen zijn weg. Daarvoor in de 
plaats zijn wel nieuwe winkels gekomen, 
maar ze zijn over het algemeen klein. 

De gemeenteraad doet er van alles aan 
om de winkeliers te hulp te komen. Be-
kend voorbeeld is de proef met het gra-
tis parkeren op zaterdag. Maar er moet 
meer gebeuren. In maart 2016 nam de 
raad het voorstel “Pimp het centrum” 
aan. Er werd een dialoog georganiseerd, 
waarbij ruim honderd belangstellen-
den en betrokkenen konden kiezen uit 
diverse ontwerpen voor de inrichting van 
het centrum. Aan de hand hiervan is een 
aantal opties uitgewerkt. Het gaat onder 
andere om een kleiner maar compacter 
winkelcentrum, het afronden van de 
winkelroute in Brouwerspoort, het stads-
strand en de Pniëlkerk. 

“VITALE BINNENSTAD”
De verwerking van deze ideeën heeft 
geleid tot het programmaplan “Vitale 
binnenstad” dat door het college van 
Burgemeester en Wethouders aan de 
raad is voorgelegd. Een van de dingen 
die duidelijk zijn, is dat het winkelgebied, 
vooral door de opkomst van online shop-
pen, te groot is geworden. Het college zet 
in op een compacte binnenstad met een 
heldere begrenzing. Het denkt daarbij 
aan het terugbrengen van het aantal 
winkelmeters door winkels van buiten 
het centrum, op basis van vrijwilligheid 
uiteraard, te verplaatsen naar het kern-
winkelgebied. Dat geldt bijvoorbeeld voor 
de winkels aan de aanloopstraten, zoals 
de Zandstraat en de Prins Bernhardlaan. 

Verder streeft het college naar thema-
gebieden: mode in de Hoofdstraat en 
de Corridor, food in de Corridor en de 
Brouwersgracht, discountzaken in de 
Scheepsjeshof, interieurzaken aan de 
Hoogstraat, horeca aan de Markt, de 
Sandbrinkstraat en het Stipplein en cul-
tuur in de omgeving van het Stipplein. 

De voormalige Pniëlkerk, die al jaren 
leegstaat, zou een Stadswaag kunnen 
worden, waarbij verschillende onderne-
mers die een collectief vormen activitei-

ten in het gebouw ontplooien.  
Dat kan variëren van de komst van  
ambachten, zoals een bierbrouwer,  
tot kleine bedrijven die zich richten op 
cultuur en horeca. Er bestaat belang- 
stelling voor dit concept. Bouwend  
Nederland, afdeling Veenendaal,  
onderwijspartijen en lokale adviseurs 
zijn enthousiast. Het eerste wat er dan 
moet gebeuren, is het opknappen van 
het gebouw door de gemeente.

Een ander aandachtspunt is beleving. 
Daarbij denkt men aan het organiseren 
van activiteiten en events, maar ook 
aan een goede bereikbaarheid van het 
centrum en de verblijfkwaliteit van de 
pleinen en natuurlijk het stadsstrand. 
Dat strand blijkt in een behoefte te 
voorzien. Het succes is vorig jaar, toen 
de gemeenteraad geld beschikbaar 
stelde voor extra speelelementen, alleen 
maar groter geworden. Het strand was 
bedoeld als tijdelijk maar de inwoners 
van Veenendaal zijn er zo enthousiast 
over dat B. en W. het behoud ervan in 
de plannen meegenomen hebben. 

GEMEENTERAAD
De gemeenteraad heeft het plan “Vitale 
winkelstad” op 18 mei aangenomen, zij 
het met enige wijzigingen. 

“Het eerste wat er moet  
gebeuren, is het opknappen van 
het gebouw door de gemeente.”

9SGPUBLICATIE JUNI 2017 RUIMTE VOOR STADSSTRAND EN PNIËLKERK



Welkom bij Van Leeuwen! Met vestigingen in Veenendaal 
en Kesteren hét universele autobedrijf van deze regio 

met de professionaliteit van een specialist en de 
betrokkenheid van een familiebedrijf. Ervaar onze 

gastvrijheid en service! Van aantrekkelijke occasion en 
nieuwe auto tot zakelijk leasecontract. Van onderhoud, 
APK tot specialistisch schadeherstel. Voor zorgeloos en 

plezierig autorijden in het merk naar uw keuze kunt u bij 
ons terecht. Als het aan ons ligt, bent u dagelijks met 

plezier op pad.  
Ons team specialisten staat klaar voor u en uw auto! 

Van Leeuwen Autos.nl 

Jumbo Hoek - Ronde Erf 66 - 3902 CZ Veenendaal
Hallo Hoek

openingstijden (zondags altijd gesloten!)
ma-do: 8.00-20.00  vr: 8.00-21.00 en za: 8.00-20.00

Welkom in onze supermarkt!
Grote keuze uit lekkere, verse, gezonde

en altijd voordelige producten.

Of winkel op Jumbo.com

Roelofsen Elektrotechniek
Middelbuurtseweg 42
3903 LD Veenendaal

T.  06 - 12 02 98 42 
E.  info@roelofsenelektrotechniek.nl
I.  www.roelofsenelektrotechniek.nl

Elektriciteit. Onze zorg, uw verlichting
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De raad heeft besloten om de Pniëlkerk 
voor 1 miljoen euro op te knappen en 
het pand daarna te verkopen. Wethou-
der Stroobosscher: “Het kost geld, maar 
door het opknappen voeg je waarde toe 
aan het gebouw.” Niet alle fracties wa-
ren het eens met dat besluit. De PvdA 
vond dat de kerk voor een reële prijs te 
koop gezet zou moeten worden. Daarna 
zou er alsnog een mogelijkheid voor de 
gemeente zijn om kleine bedrijven op 
weg te helpen. 

Het stadsstrand blijft in afgeslankte 
vorm bestaan. Behoud in zijn huidige 
vorm zou de gemeente 4 miljoen euro 
kosten aan misgelopen inkomsten voor 
de grond. Er komt een haalbaarheids-
studie om te bekijken of het mogelijk 
is theater De Lampegiet een plaats te 
geven bij het cultuurcluster aan het 
Stipplein. Dat zou betekenen dat op de 
huidige plaats van De Lampegiet wo-
ningbouw en groen, met eventueel het 
stadsstrand, zou komen. 

SGP
De SGP heeft zich al in een vroeg 
stadium met de revitalisering van het 
centrum beziggehouden, omdat zij het 
belangrijk vindt. Zij was een van de initi-
atiefnemers van het voorstel “Pimp het 
centrum”. Onder deze noemer sloegen 
gemeenteraadsleden en betrokken 
partijen in het centrum in het voorjaar 
van 2016 de handen ineen om nieuwe 
ideeën op te doen. Hieruit is het huidige 
voorstel voortgekomen.  In maart van 
dit jaar heeft de SGP-fractie een brain-
stormsessie georganiseerd met een brede 
groep SGP’er over het winkelcentrum. 
Bij het bespreken van het DNA van het 
Veense winkelcentrum werden genoemd: 
de centrale ligging in de regio, de goe-
de bereikbaarheid, de waarde van de 
detailhandel en gezelligheid. Naast deze 
algemene aspecten vonden de SGP’ers 
het belangrijk dat het christelijk winkelpu-
bliek zich thuis voelt in de winkelstraten 
van Veenendaal en dat het niet wordt 
afgeschrikt door bepaalde evenementen. 
Men zag het plan “Vitale binnenstad” ook 
als alternatief om de koopzondag zoveel 
mogelijk tegen te gaan. 

Tijdens de raadsvergadering voerde 
SGP-raadslid Jan Snoei het woord. Hij 
noemde de versterking van de lokale 
economie een belangrijke speerpunt 
voor de SGP-fractie, omdat het meer 
werkgelegenheid, minder armoede en 
meer welzijn betekent. Het onderschei-
dend karakter van Veenendaal is volgens 
hem van groot belang. Veenendaal 
scoort wat dat betreft goed in onder-
zoek, maar het kan nog beter. 

JAN SNOEI
Snoei steunde het hoofdthema: de 
concentratie van de detailhandelsme-
ters, de inrichting van de Pniëlkerk en 
het afronden van de winkelroute, maar 
hij had moeite met de verdubbelaar. De 
verdubbelaar wordt ingezet bij initia-
tieven voor evenementen in die zin dat 
de gemeente het budget verdubbelt. 
Snoei: “Uit ontvangen informatie op de 
door onze gestelde schriftelijke vragen 
hebben we de indruk gekregen dat een 
substantieel bedrag van het budget voor 
de verdubbelaar naar de promotie van 
de koopzondag gaat.” Hij diende een 
amendement in opdat de besteding van 
de gelden van de verdubbelaar het ge-
hele winkelcentrum en alle ondernemin-
gen in de winkelstad ten goede zouden 
komen door de projecten gericht op 

promotie van de koopzondag buiten het 
instrument van de verdubbelaar te laten 
vallen. Het amendement haalde het niet. 
Wel heeft wethouder Stroobosscher 
toegezegd dat hij naar een evenwichtige 
verdeling van de gelden vanuit de ver-
dubbelaar zal streven. 

In een reactie geeft Snoei aan dat hij 
het jammer vindt dat het amendement 
het niet gehaald heeft. Hij is blij met het 
aannemen van het voorstel dat goed is 
voor de Veenendaalse werkgelegenheid. 
De SGP’er vindt het stadsstrand goed 
voor Veenendaal maar “de ruimte in de 
toekomst hiervoor is wel beperkt, anders 
zou het te veel gaan kosten.” 

Over de Pniëlkerk zegt hij: “De SGP is 
voor handhaving van de Pniëlkerk in het 
totale programmaplan. Om een goede 
en snelle inrichting te bewerkstelligen 
hebben wij een motie ingediend om 
deze inrichting te koppelen aan con-
centratie van detailhandelsmeters. Die 
motie is aangenomen.”

De discussie over de invulling van het 
centrum is nog niet afgelopen maar 
de hoofdlijnen zijn zichtbaar. Naar 
verwachting heeft Veenendaal over 
een paar jaar een nieuw stadshart. 

De SGP’er vindt het stadsstrand 
goed voor Veenendaal maar 
“de ruimte in de toekomst  
hiervoor is wel beperkt,  
anders zou het te veel  
gaan kosten.”
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Rijk van Manen over  
Winkelstad Veenendaal

DOOR 
COR VERDOUW 

Veenendaal zou vooral  
moeten inzetten op wat echt  
onderscheidend is, oftewel: ons DNA. 
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Het winkelcentrum  
is het kloppend hart van 

Veenendaal. Een vitaal winkel- 
centrum is dan ook belangrijk voor  

de SGP. Onlangs is er een brainstorm  
geweest met een brede groep SGP’ers  

over (de toekomst van) Winkelstad  
Veenendaal. Een van de deelnemers  
is de ondernemer Rijk van Manen  
van Horlogerie Van Manen. In zijn 
prachtige winkel op de hoek van  

de Brouwersgracht en de Hoogstraat 
spraken we hem over zijn visie op het 

winkelcentrum van Veenendaal.

WAT VINDT U VAN HET WINKEL-
CENTRUM VAN VEENENDAAL?
Veenendaal heeft een mooi winkelaan-
bod en de openbare ruimte ziet er nu 
perfect uit. De Van Kreelpoort, Cultuur-
fabriek en Brouwersgracht zijn een 
aanwinst voor het centrum. Veenendaal 
is schoon, veilig en gezellig, dat moeten 
we zo houden!

WELKE ADVIEZEN HEEFT U ALS 
ONDERNEMER INGEBRACHT IN DE 
SGP-BRAINSTORMGROEP?
Veenendaal zou vooral moeten  
inzetten op wat echt onderscheidend 
is, oftewel: ons DNA. Sfeer, beleving en 
een compleet winkelaanbod zijn daarin 
belangrijk, maar volgens mij maken de 
centrale ligging en goede bereikbaar-
heid Veenendaal echt uniek. 

OVER BEREIKBAARHEID GESPROKEN: 
WAT VINDT U VAN HET PARKEER-
BELEID IN VEENENDAAL?
Parkeren zou volgens mij in Veenendaal 
gratis moeten zijn! Bij de proef met gra-
tis parkeren op zaterdag heb ik vanuit 
het hele land positieve reacties gehad. 
Ik begrijp wel dat de uitvoering lastig is. 
Het geven van korting zoals in het loyali-

teitsplan is daarom een goede stap, 
maar het effect ervan zal waarschijn-
lijk beperkt zijn. Uiteindelijk zouden 
parkeerfaciliteiten gewoon onderdeel 
moeten zijn van de infrastructuur, net 
zoals bijvoorbeeld wegen. 

WELKE MOGELIJKHEDEN ZIET U 
NOG MEER OM HET CENTRUM 
VITALER TE MAKEN?
Het winkelcentrum moet meer een 
ontmoetingsplaats worden waar men-
sen graag naar toegaan. Winkelen zal 
daarin wel voorop blijven staan, maar 
het is belangrijk dat in het centrum ook 
gewoond, gegeten en gewerkt wordt. 
Nu zijn er nog te weinig kantoren. Ook  
zouden er meer leuke, gespecialiseerde 
winkels moeten komen, die echt wat 
extra’s bieden zoals bijvoorbeeld lokale 
producten.

WAT VINDT U VAN HET PROGRAMMA-
PLAN VITALE BINNENSTAD?
Een goed plan dat breed gedragen 
wordt! Een positief punt is bijvoorbeeld 
dat gestimuleerd wordt om winkels en 
andere activiteiten te verplaatsen naar 
de binnenstad.  Ook het opknappen van 
de oude Pniëlkerk is hard nodig.  
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Einsteinstraat 25  ■  3902 HN  Veenendaal  ■  0318 - 51 67 06
info@autobedrijfappeldoorn.nl  ■  www.autobedrijfappeldoorn.nl

Apk
Onderhoud

Banden
Aircoservice

Schadeherstel
Occasions  APPELDOORN VOFJW

AUTOBEDRIJF

9,1

klantenvertellen.nl

het complete 
autobedrijf voor 
onderhoud aan 
uw auto, lichte
bedrijfswagen, 
oldtimer of 
aanhanger.

Kippie Veenendaal
Hoofdstraat 113 - 3901 AK Veenendaal

www.kippie.nl - Tel: 0318 - 826151

T 0318 - 526641W www.phvanderleer.nl
E info@phvanderleer.nl

Peter van der Leer

M 06 - 46376232

De Dijk 30
3911 SN Achterberg

Wij verzorgen alleen begrafenissen

Mogelijkheid tot thuis opbaren

Schoudergedragen

Geluidsverzorging bij het graf 
(tevens cd-opname) 
Vraag een gratis wilsbeschikking 
“Mijn laatste wensen” aan!

Voor een stijlvolle begrafenis 
Persoonlijk en betrokken

Voor Veenendaal en omgeving

De Smalle Zijde 22
3903 LP Veenendaal
0318-551122
info@kantoorspecialist.nl
www.kantoorspecialist.nl

Gezond werken...
ontdek de mogelijkheden
van De kantoorspecialist
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HOE KIJKT U AAN TEGEN 
EVENEMENTEN IN DE BINNENSTAD?
Evenementen zijn belangrijk voor de 
beleving, levendigheid en sfeer. Aan de 
andere kant dragen ze niet altijd bij aan 
meer winkelomzet. Vooral bij grotere 
evenementen, die veel geld kosten, zie je 
dat mensen voor het evenement komen 
en niet daarnaast nog eens gaan win-
kelen. Ik ben daarom voor kleinschalige 
evenementen die het winkelend publiek 
verrassen. Zorg dat er in Veenendaal al-
tijd wel iets te doen is en niet soms een 
groot evenement. Een voorbeeld is het 
treintje voor kinderen, waarbij bij iedere 
halte een leuke activiteit is. Het is mooi 
dat de gemeente dit soort activiteiten 
ook financieel stimuleert.

IN HOEVERRE KOMT HET CHRISTELIJK 
KARAKTER VAN VEENENDAAL  
ONDER DRUK TE STAAN MET PLAN-
NEN VOOR EEN VITALE BINNENSTAD?
Dat hoeft niet! Er zijn voldoende mo-
gelijkheden voor een verantwoorde 
invulling van evenementen, zeker als 
die kleinschalig zijn. Of dat ook gebeurt, 
is vooral afhankelijk van de politiek en 
de verhoudingen in de maatschappij. 
Maar het is ook heel belangrijk dat 
christenen zelf verantwoordelijkheid 
nemen door leuke en goede activiteiten 
te organiseren. 

DE GEMEENTE WERKT AAN EEN 
TOEKOMSTVISIE OVER VEENENDAAL 
IN 2040. HOE VERWACHT U DAT HET 
WINKELCENTRUM VAN VEENENDAAL 
ER DAN UIT ZAL ZIEN?
Dat is ver weg, maar er zullen minder 
winkels zijn, tenzij we sterk inzetten op 
onze unieke sterke punten. Een goed 
winkelaanbod en bereikbaarheid zijn  
de dragers van een vitale binnenstad, 
ook in de toekomst! Auto’s blijven  
waarschijnlijk het belangrijkste vervoer-
middel, maar die zullen dan wel  
elektrisch en misschien wel zelfrijdend 
zijn. Er moeten dan ook voldoende  
faciliteiten zijn om elektrische auto’s  
op te kunnen laden. Verder denk ik dat 
veel webwinkels ook fysieke winkels 
gaan openen, waardoor er nieuwe  
winkels bij zullen komen. 

Bezoeker Maartje Burger over 
Winkelstad Veenendaal
DOOR LIANNE DE BAAT

NIET ALLEEN WINKELIERS, MAAR OOK  
BEZOEKERS VAN HET CENTRUM HEBBEN HUN  

MENING OVER VEENENDAAL. EN UITEINDELIJK 
DOEN WE HET ALLEMAAL VOOR HEN. MET ÉÉN VAN 

DEZE BEZOEKERS GAAN WE IN GESPREK. MAARTJE 
BURGER (23 JAAR), ZELF GEBOREN  

EN GETOGEN IN VEENENDAAL, VERTELT ONS  
HAAR VISIE OP HET CENTRUM.

HOE VAAK KOM JIJ GEMIDDELD IN HET CENTRUM VAN VEENENDAAL? 
Ongeveer twee keer in de week. Soms functioneel omdat ik iets nodig heb of 
zoek, maar ook regelmatig met vriendinnen gezellig shoppen of wat drinken. 

WAT IS VOOR JOU EEN AANTREKKELIJK DEEL 
VAN HET CENTRUM EN WAAROM? 
De markt. Ik vind het heerlijk om op zaterdag fruit te halen of een visje op de 
markt. Er werken bekenden. Ik vind het leuk om hen op te zoeken Het sfeertje 
vind ik ook gezellig. En het stadsstrand. Zeker als het zonnetje schijnt, is het  
een heerlijk plekje om te zitten en een ijsje te halen bij Daisy’s. Ook zijn er een 
heleboel aantrekkelijke en sfeervolle koffietentjes, zoals Je theetafel of  
De fazant!  Echt lekker en geweldige plekjes om bij te kletsen. 

IS IN HET CENTRUM ALLES TE VINDEN WAT JE NODIG HEBT? 
Ja, over het algemeen kun je er alles vinden. Soms mis ik nog wel de grotere 
winkels, zoals Ikea. Maar heel erg vind ik dat niet. 

OP WELKE MANIER KAN DE GEMEENTE HET CENTRUM AANTREKKELIJKER 
MAKEN, VOLGENS JOU? 
Op vrijdagavond de winkels tot tien uur open. Of een leuke hangplek creëren voor 
jongeren, dat zijn aantrekkelijke dingen voor de Veenendalers. Je zou ook op het 
stadsstrand wateractiviteiten kunnen organiseren. 

WAT MAG NIET GEMIST WORDEN IN HET CENTRUM VAN VEENENDAAL? 
De Italiaanse ijssalon.

DE GEMEENTE HEEFT HAAR VISIE VERWOORD VOOR 2030:
‘HET CENTRUM IN 2030 IS AANTREKKELIJK, BRUIKBAAR EN TOEGANKELIJK
VOOR IEDEREEN.’ WAT ZOU DIT VOOR JOU CONCREET BETEKENEN? 
Als je het centrum van Veenendaal echt toegankelijk wilt maken, is het belang-
rijk om rekening te houden met mensen die een beperking hebben. Op dit mo-
ment vind ik Veenendaal niet echt rolstoel toegankelijk. Ik werk zelf met mensen 
met beperkingen. Daarbij merk ik dat sommige winkels er niet op afgestemd 
zijn. Er is een te smalle doorgang of een te hoge drempel bij de ingang. Verder 
vind ik het belangrijk dat je het centrum goed onderhoudt, zo houd je het ook 
aantrekkelijk! Momenteel vind ik dat ze daar al goede stappen in hebben 
ondernomen door de aantrekkelijke grachten aan de Brouwerspoort, 
de Kreelpoort en natuurlijk het stadsstrand. 
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Jaap Seekles is, samen met zijn 
vrouw, de kersverse franchisenemer 
van Kippie in Veenendaal. Zelf is 

     hij inmiddels woonachtig in 
Apeldoorn, maar Veenendaal is voor 
hem geen onbekend terrein, want tot 
zijn trouwen was hij ook inwoner van 
deze gemeente. Een eigen zaak begin-
nen, was altijd al zijn droom geweest. 
Toen hij stuitte op een advertentie waar-
in ze een franchisenemer zochten voor 
een vestiging in Veenendaal, nam hij 

DOOR 
LIANNE DE BAAT 

twee broers van Jaap in de winkel om de 
klanten van dienst te kunnen zijn. 
Een origineel concept is het zeker. Aan de 
zijkant van de winkel prijken stapels pan-
nen op elkaar. Een kant en klare maaltijd, 
bezorgd in een pan, dat werkt uitstekend. 
En juist omdat er in de toonbank ook nog 
allerlei verschillende producten liggen, 
ziet Jaap dat er veel verschillende klanten 
komen, er is voor elk wat wils. 

Een nieuw aanzicht als je de hoofdstraat in Veenendaal  in loopt:  
Kippie op de hoek in een prachtig pand. Voor de SGPublicatie reden om in dit themanummer  

hier aandacht aan te schenken. Daarom stappen we de prachtige winkel binnen.  
Als eerste stuiten we op een overvolle toonbanken aan heerlijke producten.  Achter in de winkel is ruimte voor gesprek. 

zijn kans waar. Het pand is door Kippie 
omgebouwd van een schoenenzaak naar 
een grill- en maaltijdenwinkel. Vanaf 
december is de zaak geopend en klanten 
zijn er genoeg. Vooral tussen twaalf en 
half twee loopt het storm. En helemaal 
op zaterdag, als ze met zes of zeven man 
personeel af en aan lopen om de klanten 
van dienst te zijn. Het personeel bestaat 
vooral uit familie. Op het moment dat 
het interview wordt afgenomen, zijn 

VEENSE CENTRUM
        KIPPIE OOK IN HET
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OERDEGELIJK
DOOR ARTHUR POLDER

Boze burgers noemen de politiek wel eens een show.  
De Tweede Kamer zou vol zitten met allemaal politici die 
alleen maar machtsspelletjes spelen en politieke shows  
opvoeren. Hoewel er op deze opvatting veel valt af te  
dingen, ga ik in deze column eens mee in dit verwijt.

Het hoogtepunt voor politieke shows wordt ieder jaar weer 
gevormd door de Algemene Beschouwingen. Het begint zelfs 
al die week ervoor, als de begroting voor het volgende jaar 
traditioneel is uitgelekt. SP’er Ronald van Raak meldt zich 
weer bij het spreekgestoelte om een klaagzang aan te heffen 
over het feit dat de cijfers weer zijn uitgelekt. Pure show, de 
SP is maar wat blij dat ze die cijfers eerder heeft ontvangen, 
zodat de messen weer geslepen kunnen worden.

Een ander die graag een show opvoert, is nieuweling Thierry 
Baudet, de voorman van Forum voor Democratie. Zijn 
maidenspeech begon met de woorden: ‘Quo usque tandem 
factionem cartellum et officiorum magina’ (‘Hoelang stellen 
het partijkartel en de baantjescarrousel ons geduld nog op 
de proef?’). Zulke Latijnse kreten dragen op geen enkele 
wijze bij aan een zinvol Kamerdebat, maar het genereert 
natuurlijk wel lekker veel hits op YouTube. Wellicht moet 
de partij van Baudet daarvan leven. Kamervoorzitter Arib 
(van oorsprong Marokkaans (!)) wees hem er in ieder geval 
fijntjes op dat de voertaal van het parlement Nederlands is.

Zelfs ‘onze’ Kees van der Staaij doet af en toe mee.  
Af en toe, dat zeg ik er natuurlijk wel gelijk bij, want ‘onze’ 
Kamerleden zijn het meest op de inhoud gericht van het 
gehele Binnenhof. We vinden het allemaal prachtig -ook 
ondergetekende- als hij tijdens de Algemene Beschouwin-
gen het lied ‘Amazing Grace’ citeert en op dezelfde dag een 
flashmob in de hal van de Tweede Kamer organiseert.  
Natuurlijk, dit heeft de bedoeling om het christelijk geloof 
op een unieke manier naar voren te brengen, wat alle 
steun verdient. Gelukkig is hiervoor alle ruimte in ons land. 
Maar het is wel een vorm van show.

Absolute winnaar van het politieke toneelspel blijft Geert 
Wilders. Keer op keer weet hij de show te stelen. ‘Knettergek’, 
‘Doe zelf eens normaal’, ‘Nepparlement’, met al die uitspraken 
zegt hij waar het op staat, mede met het doel om in de media 
te scoren en zich bij Henk en Ingrid in de kijker te spelen. 

Soms heb ik behoefte aan zakelijke politiek, zonder  
franje, praatjes en spektakels. Zakelijk, to the point en  
vooral het landsbelang dienend. Die politiek is oersaai, 
maar wel oerdegelijk. En het draagt zeker bij aan goede  
en weloverwogen besluitvormingsprocessen.

Niet alleen Veenendalers komen op 
deze nieuwe winkel af. Jaap spreekt zijn 
klanten, die komen ook uit omliggende 
gemeenten, zoals Ede. Dat laat zien dat 
Veenendaal een levendig centrum heeft, 
aldus Jaap. Of er manieren zijn om het 
winkelcentrum aantrekkelijker te ma-
ken? Dat vindt Jaap moeilijk te zeggen. 

Het hoofdkantoor van Kippie heeft zelf 
deze plek in Veenendaal gekozen, maar 
Jaap is er zeer over te spreken. Het is 
een gunstige plek, je zit precies aan de 
looproute, vanuit de Scheepjeshof, de 
hoofdstraat in. Er zijn hier heel veel 
mensen die, vooral tussen de middag, 
langs lopen. Dus aan de locatie zal het 
niet liggen. 

Omdat Kippie zelf een  

christelijke organisatie is, 

moeten alle winkeliers ook 

een contract tekenen om niet 

op zondag open te gaan. 

Kippie is vooral een gemakswinkel: de 
producten moeten kant en klaar liggen 
om opgegeten te kunnen worden.  
Soms vindt Jaap dit wel een nadeel.  
Zelf zou hij graag vers vlees, zoals kipfilet 
of kipschnitzels willen verkopen. Maar 
dit is niet mogelijk, omdat hij verbonden 
is aan Kippie. 

Jaap heeft op dit moment nog weinig 
contacten met andere ondernemers in 
Veenendaal. Hij is wel verbonden aan 
Winkelstad Veenendaal, maar geeft zelf 
aan dat hij hier nog wel actiever in kan 
zijn. Wellicht komt dit nog, want de win-
kel is nog maar net geopend. 

Op zondag open, gaat Jaap niet.  
Zeven dagen werken houd je nooit vol. 
Jaap vraagt zich af of je er ook echt op 
vooruit gaat. Omdat Kippie zelf een 
christelijke organisatie is, moeten alle 
winkeliers ook een contract tekenen om 
niet op zondag open te gaan. Als je  
het in zes dagen niet kunt verdienen,  
doe je het in zeven dagen ook niet. 
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Planckstraat 4 - Veenendaal
www.autobedrijf-valkenburg.nl

0318 - 522 964

Verkoop nieuw & gebruikt

Onderhoud & reparatie

APK keuring

Diagnose specialist GMTO erkend

Hybride & EV specialist GMTO erkend

•

•

•

•

•

Geeft Goede
Garantie

• Verkoop gebruikte en nieuwe auto’s
• Onderhoud en reparatie alle merken

• 3e bankjes (de UniklapBank en UnivastBank)
• Schade afwikkeling

Klompersteeg 19
3905 NA Veenendaal

T : 0318-515400
F : 0318-526634

W: garagegeurtsen.nl
E : geurtsen@garagegeurtsen.nl

Voor uw complete stoffering en meubelrestauratie.

Middelbuurtseweg 4, 3903 LC  Veenendaal
T (0318) 52 27 08 • M (06) 10 30 71 92

E janschuurkamp@gmail.com • Ook ’s avonds op afspraak

•  Herstofferen van meubels (van modern tot antiek) en 
boxsprings

•  Restauratie van meubels (lijmen, beitsen, lakken, 
politoeren of delen vervangen)

•  Ruime sortering in meubelstoffen, gordijnen, tapijten, 
kunststof vloeren en zonweringen

•  Vervaardigen en plaatsen van karpetten, traplopers uit kamerbreed tapijt, 
sisal of zeegras.  Festonneerrand van bijpassend garen of banderen 
met een katoenen, leder of een meubelstoffen band.

•  Uitvoeren van ontwerpen van de klant

•  Als extra service worden tijdens het 
stofferen uw meubels verplaatst

Maak een vrijblijvende afspraak bij
u thuis of in ons atelier/showroom

Geen vervoer? Geen probleem,
wij komen u halen en brengen

www.janschuurkamp.nl

Meubelstoffeer & Festonneerderij

  Jan Schuurkamp  
Vakmanschap is meesterschap

staat bij ons hoog in het vaandel

Aanleg | Onderhoud | Straatwerk | Ontwerp

Tuinen van Joost

Joost van der Kwast • De Riethoek 46 • 3901 KS  Veenendaal
06 - 52 62 69 77 • www.tuinenvanjoost.nl

Autobedrijf bert HArdemAn
Smalle Zijde 33
3903 Lm Veenendaal

info@berthardeman.nl

0318-523765
bert
06-51452338
maurits
06-42782684



in de bl    emen!

COLOFON
UITGAVE VAN 

 SGP AFDELING VEENENDAAL ‘GIDEON’

VERSCHIJNING:
(minimaal) 3x per jaar 

in een oplage van circa 1600 exemplaren. 

REDACTIE:
Dick Both, Cor Verdouw, Lianne de Baat,  

Reijer Floor, Theo van Iperen, Jan van Reenen,  
Annemaria van Klinken-van Doorn

REDACTIEADRES 
EN INLEVEREN KOPIJ:

Annemaria van Klinken-van Doorn
Emmalaan 53, 3905 GN Veenendaal

E  annemariavandoorn@hotmail.com

ADRESWIJZIGING/AFMELDING
Wouter van Beek 

Pollux 11, 3902 TA Veenendaal
T  (06) 222 15 350

E  info@sgp-veenendaal.nl 

BEZORGING
Jan Doornhein

E  jd@kliksafe.nl

ADVERTENTIES
Reijer Floor

De Riethoek 100, 3901 KT Veenendaal
T  (0318) 55 33 48

E  rfloor@kliksafe.nl

SGP GEMEENTERAADSFRACTIE:
Dick Both - fractievoorzitter

T  06 36 33 67 89
E  dick.both@veenendaal.nl

Dave Scheele - fractiescretaris
T  (0318) 51 85 24

E  dave.scheele@veenendaal.nl
Gert Geerts

T  (0318) 51 96 98
E  gert.geerts@veenendaal.nl

Theo van Iperen
T  06 29 06 70 74

E  theo.van.iperen@veenendaal.nl 
Jan Snoei

T  (0318) 52 43 51
E  jan.snoei@veenendaal.nl

SGP STEUNFRACTIE:
Johan Janssen

T  (0318) 55 60 15
E  johan.janssen@veenendaal.nl

Jan Verboom 
T  (0318) 50 68 12 

E  jan.verboom@veenendaal.nl

SGP WETHOUDER
Marco Verloop

Kruiser 2, 3904 ZR Veenendaal
T  (0318) 52 57 81

E  marco.verloop@veenendaal.nl

DAGELIJKS BESTUUR AFDELING
Chris Flikweert - voorzitter

Dissel 32, 3902 GL Veenendaal
T  (0318) 54 17 54

Wouter van Beek - secretaris
Pollux 11, 3902 TA Veenendaal

T  06 22 21 53 50
E  info@sgp-veenendaal.nl

Reijer Floor - penningmeester
De Riethoek 100, 3901 KT Veenendaal

T  (0318) 55 33 48
E  rfloor@kliksafe.nl

SGP-JONGEREN VALLEI EN RIJN
Bart de Baat

E  info@sgpjv.nl 
W  www.sgpjv.nl

VOOR GIFTEN
NL27 RABO 0307 615960

t.n.v. SGP AFD Veenendaal

De SGP is door de Belastingsdienst erkend als 
een Algemeen Nut Beogende Instelling (ANBI); 

uw giften zijn daardoor aftrekbaar.

WEBSITE 
www.veenendaal.sgp.nl

VORMGEVING EN DRUK
Drukkerij AMV, Lunteren

T  (0318) 48 40 74

FOTOVERANTWOORDING

Voorpagina, Hoofdartikel, Thema-artikel en 
SGPjongeren Vallei & Rijn (pag. 16): Eric Vlot.
Varia: Foto familie De Gooijer: Jan Doornhein, 
foto de heer Rijnberg: Wouter van Beek.

DOOR REIJER FLOOR
Penningmeester dagelijks bestuur SGP-fractie 

De voorbereidingscommissie voor het 100-jarig jubileum is druk bezig met de 
voorbereidingen van verschillende activiteiten. Op D.V. vrijdag 22 september 
wordt er een jubileumbijeenkomst georganiseerd. Ook Kees van der Staaij zal 
die avond een bijdrage leveren. De avond wordt gehouden in het Ichthus Colle-
ge aan de Vondellaan. Ook zal er in de jubileummaand een glossy worden  
uitgegeven. Deze SGP-glossy zal huis aan huis worden verspreid. Tenslotte wil 
ik u vragen om de datum van D.V. 30 september in uw agenda te reserveren. 
Dan wordt er een jubileum fietstochtgeorganiseerd voor jong en oud. 
Nadere mededelingen volgen t.z.t.

Onlangs werden de familie De Gooijer en de heer Rijnberg in de bloemetjes gezet. Beiden 
hebben jarenlang de SGPublicatie bezorgd en hebben besloten hiermee te stoppen. 

SGP zet bezorgers
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Aan zijn brood zal het niet liggen.
Maar wie bewaakt zijn rendement?

De droom waarmee u ooit begon, de stappen die u zet, de groei 
die u wilt realiseren, de dilemma’s waar u voor staat, de keuzes 
die u maakt: ze boeien ons. Eigenlijk doen wij niets liever dan 
zorgdragen voor de cijfers áchter dit verhaal. De cijfers die u nodig 
hebt om op te sturen. De cijfers waar u tegelijk vanaf wilt omdat 
u meer te doen hebt dan de boekhouding. Als administratie- en 
belastingadviesbureau zetten we u als ondernemer centraal. 
Want wat zou u aan cijfers hebben zonder verhaal?

Het administratiekantoor voor ondernemers
Steeds meer ondernemers kiezen voor onze
• administratieve en fiscale diensten
• gemakkelijke online boekhouding
• samen-boekhouden-oplossing met gratis facturenscanner
• aansprekende tarieven
Deel uw verhaal met ons en ontdek de cijfers erachter. 
Bel voor een inspirerende kennismaking!

U het vakmanschap.  Wij de cijfers.

(Bijna) startende ondernemer?Bel voor advies en begin goed!
Veenendaal   •   Tel. 0318 - 556355   •   www.merweadvies.nl

ADMINISTRATIE OF 

BELASTINGADVIES?

BEL NU 0318-556355

150521FC210x297.indd   1 21-05-15   15:29


